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COMISSIÓ DE GESTIÓ DE LA QUALITAT DE LA FACULTAT DE FÍSICA 
 
 
Núm.:	1/2016	
Data:	24	de	febrer	de	2016	
Hora:	10:00	h	(segona	convocatòria)	
Lloc:	sala	de	reunions	del	Deganat	

	
	
Assistents:	

Atilà	Herms,	president	de	la	CQFF	

Esther	Pascual	

Eugeni	Graugés	

Josep	Perelló	
Adolf	Canillas	
Óscar	Ruiz	
Josep	M.	Solanes,	coordinador	de	la	CQFF	
Francesc	Salvat,	convidat	
Núria	Massons,	secretària	
	
	

Ordre	del	dia:	

1. Aprovació	de	les	actes	de	les	dues	sessions	anteriors	
2. Aprovació	de	les	darreres	revisions	dels	PEQs	del	SAIQU	del	centre	
3. Revisió	dels	informes	anuals	de	seguiment	dels	cinc	màsters	oficials	del	centre	no	sotmesos	a	

acreditació		
4. Informe	previ	i	programa	de	visita	del	Comitè	d'Acreditació	Extern	(CAE)	
5. Torn	obert	d’intervencions	

	
	
Desenvolupament	de	la	sessió:		

	
1. Aprovació	de	les	actes	de	les	dues	sessions	anteriors	

	
S’aproven	per	assentiment	les	actes	de	les	sessions	del	27/01/2015	i	del	29/05/2015.	

	
2. Aprovació	de	les	darreres	revisions	dels	PEQs	del	SAIQU	del	centre	

	
S’aproven	per	assentiment.	
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3. Revisió	dels	informes	anuals	de	seguiment	dels	cinc	màsters	oficials	del	centre	no	sotmesos	a	
acreditació		
	
Es	discuteixen	breument	el	cinc	informes	rebuts	i	 les	modificacions	a	introduir.	Totes	són	de	caire	
menor.	 S’acorda	que	el	Dr.	 Solanes	 traslladarà	els	 comentaris	de	 la	 comissió	als	 coordinadors	de	
màster	i	els	sol·licitarà	que	les	versions	revisades	dels	informes	li	siguin	retornades	en	un	termini	de	
48	hores	per	tal	que	ell	pugui	traslladar-les	a	l’APiQUB	dins	dels	terminis	previstos.		
	

4. Informe	previ	i	programa	de	visita	del	Comitè	d'Acreditació	Extern	(CAE)	
	
	 	 El	 Dr.	 Solanes	 pren	 la	 paraula	 per	 comentar	 que	 s’aprofita	 aquesta	 reunió	 de	 la	 Comissió	 de	

Qualitat	per	comentar	l’informe	previ	i	el	programa	de	visita	que	ens	acaba	d’enviar	el	CAE,	donat	
que	molts	dels	membres	d’aquesta	comissió	ho	són	també	del	CAI.	

	
	 	 Les	primeres	impressions	són	que	l’informe	del	CAE	no	planteja	revisions	importants.	Es	determina	

quines	persones	seran	les	encarregades	d’introduir	les	modificacions	del	text	i	de	pujar	al	Campus	
Virtual	les	noves	evidències	sol·licitades	pel	CAE.	El	Dr.	Solanes	insisteix	també	en	la	necessitat	de	
que	 el	 degà	 comenci	 a	 concretar	 el	més	 aviat	 possible	 la	 composició	 de	 les	 diferents	 audiències	
establertes	pel	CAE,	incloent-hi	també	els	possibles	suplents.	S’accepta	la	proposta	del	CAE	de	que	
realitzi	la	visita	el	8	d’abril.	
	

	

Sense	més	que	comentar,	 el	president	aixeca	 la	 sessió	a	 les	11:00	h,	de	 la	qual	 com	a	 secretària,	 estenc	
aquest	acta.	

	

	 La	secretària	 	 	 	 	 	 	 Vist-i-plau	del	president	

	

	

	

	 Núria	Massons	 	 	 	 	 	 	 Atilà	Herms	


